
Rada města Beroun

Z Á P I S
z 42.  schůze Rady města Beroun,

která se konala dne 6.5.2020

od 14:00 hodin ve velké zasedací  místnost i  budovy radnice

Pří tomni: Mgr. I ldikó Fraňová, právník
Ing. J i ř í  Chalupecký, tajemník
RNDr. Soňa Chalupová, starostka
Mgr. Eva Chlumská, radní
Mgr. Olga Chocová, radní
Mgr. Ivan Kůs, radní
Ing. Irena Mastná, radní
Ing. Michal Mišina, místostarosta
Leona Pinkasová, zapisovatelka
Mgr. Dušan Tomčo, místostarosta

Omluveni: <dle prezenční  l is t iny>

Nepří tomni: <dle prezenční  l is t iny>

Hosté: <dle prezenční  l is t iny>

Předsedaj íc í : RNDr. Soňa Chalupová, starostka

Ověřovatelé: Mgr. Eva Chlumská, radní

Návrhová komise: <dle prezenční  l is t iny>

Číslo
bodu

Bod
Komentář

1. Zahájení

Schůzi rady města zahájila ve 14.00 hod a jednání řídila starostka RNDr. Chalupová.
Ověřovatelkou stanovila Mgr. Chlumskou.
Tajemník úřadu Ing. Chalupecký seznámil radu města s navrhovaným termíny konání schůze rady 
města a zastupitelstva města. Následující jednání rady města se budou konat dne 27. 5. 2020 a 10. 
6. 2020. Zasedání Zastupitelstva města Beroun se bude konat dne 17. 6. 2020.

Předkladatel: RNDr. Soňa Chalupová, starostka

2. Připomínky k zápisu z 41. zasedání Rady města

K zápisu z minulé schůze rady města nebyly podány žádné námitky ani připomínky.

Předkladatel: RNDr. Soňa Chalupová, starostka

3. 151/42/RM/2020 Program schůze rady města
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I. Rada města schvaluje
program schůze rady města konané dne 6. 5. 2020.

RNDr. Chalupová upozornila na volný návrh, který radní obdrželi na své jednací stoly před 
zahájením jednání. Jedná se o návrh Výpůjčka pozemků - Obnova rekreační zóny Talichovo údolí v 
Berouně - NA VYVĚŠENÍ, který navrhla projednat jako bod 13 programu jednání. Dále přítomní 
obdrželi doplnění volného návrhu Návrh na projednání otevření MŠ v Berouně.

Předkladatel: RNDr. Soňa Chalupová
Zpracovatel: Leona Pinkasová
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování 
Pro: 7 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení: Přijato

4. Informace o plnění usnesení

K předloženým informacím o plnění úkolů vyplývajících z usnesení rady města doplnil tajemník 
úřadu Ing. Chalupecký informaci k usnesení č. 458/26/RM/2019. Uvedl, že dne 10. 1. 2020 
proběhla pracovní schůzka ohledně revize kvality a úplnosti tabulek s názvy ulic ve městě. Revize 
tabulek měla proběhnout za pomoci praktikantů ze středních škol, což nebylo vzhledem k 
nouzovému stavu možné. Termín plánované revize tak byl posunut do konce roku 2020.
Ing. Chalupecký dále upozornil, že pojmenovaných ulic je přes 100. Navrhl vzhledem k 
předpokládaným nákladům opětovné projednání letopiseckou komisí, která by měla upřesnit svůj 
návrh vytvořit doplňkové tabulky k názvu ulic, které se jmenují podle významných osobností.
Starostka RNDr. Chalupová vyjádřila návrh vytvořit pro jednotlivé oblasti města mapu, na které 
budou informace o vybraných názvech ulic.
Místostarosta Ing. Mišina uvedl, že je to zajímavý námět na knihu.
Ing. Mastná doplnila, že by bylo vhodné vytvořit aplikaci pro chytré telefony.
Mgr. Kůs návrhy kvitoval.

Předkladatel: RNDr. Soňa Chalupová, starostka

5. 152/42/RM/2020 Návrh na projednání otevření MŠ v Berouně

I. Rada města souhlasí
s obnovením provozu mateřských škol zřizovaných městem Beroun, který byl přerušen 
v souladu s § 3 odst. 2 vyhlášky č. 14/2005 Sb., o předškolním vzdělávání, ve znění 
pozdějších předpisů, v souladu se základními provozními podmínkami stanovenými 
Ministerstvem školství, mládeže a tělovýchovy pro provoz mateřských škol po dobu trvání 
potřeby dodržování epidemiologických opatření a podmínkami stanovenými Vládou ČR nebo 
Ministerstvem zdravotnictví ČR ke dni 18. 5. 2020.

II. Rada města ukládá

1. Ing. Simoně Boldi, vedoucí odboru školství a volnočasových aktivit

1.1. informovat o přijatých usneseních všechny městem zřizované mateřské školy.

Termín: 11.5.2020

K projednání bodů 5 až 8 programu se do jednání rady města dostavila Ing. Boldi, vedoucí odboru 
školství a volnočasových aktivit.
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Místostarosta Mgr. Tomčo připomněl, že při minulé schůzi rady města se diskutovala otázka 
možného otevření berounských mateřských škol, jejichž zřizovatelem je město Beroun. Rada města 
chtěla znát stanovisko Krajské hygienické stanice a ředitelek mateřských škol, včetně zmapování 
zájmu rodičů o umístění svých dětí do mateřské školy. Dalším hlediskem je rozhodnutí vlády, resp. 
Ministerstva školství, mládeže a tělovýchovy.
Ing. Boldi doplnila, že volný návrh byl nově doplněn o doporučující materiál MŠMT. Otevření 
mateřských škol bylo připravováno k datu 11. 5., ale z provozních důvodů odbor navrhuje obnovit 
provoz mateřských škol od 18. 5. 2020.
Na dotazy Ing. Mastné a Mgr. Chocové odpověděla Ing. Boldi, že zájem o obnovení 
provozu projevili rodiče 50% dětí, které běžně do školek docházejí. V současné době již neplatí 
podmínka, že školku nemůže navštěvovat dítě, které žije ve společné domácnosti s osobou starší 
65 let, proto se počet dětí zvýšil na cca 75%.
Mgr. Kůs se dotazoval na zabezpečení ochranných pomůcek a připravenost hygienických opatření. 
Mgr. Tomčo ujistil radu města, že obnovení provozu mateřských škol se řídí metodikou stanovenou 
Ministerstvem školství, mládeže a tělovýchovy a doporučeními hygienické stanice.

Předkladatel: Ing. Simona Boldi
Zpracovatel: Mgr. Květuše Slavíková
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování 
Pro: 7 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení: Přijato

6. 153/42/RM/2020 Žádost o souhlas zřizovatele se zapojením do projektu Obědy do školy 
Středočeského kraje - MŠ Sluníčko a MŠ Tovární

I. Rada města souhlasí
se zapojením Mateřské školy Sluníčko Beroun, Vladislava Vančury 1154, Beroun, IČ: 
70974993 do projektu Obědy do škol ve Středočeském kraji IIII financovaného z Operačního 
programu potravinové a materiální pomoci formou partnera s finančním příspěvkem.

II. Rada města souhlasí
se zapojením Mateřské školy Beroun, Tovární 44, Beroun, IČ: 70974951 do projektu Oběd do 
škol ve Štředočeském kraji III financovaného z Operačního programu potravinové a 
materiální pomoci formou partnera s finančním příspěvkem.

III. Rada města souhlasí
s podepsáním Souhlasu zřizovatele se zapojením základní/mateřské školy do projektu kraje 
financovaného z Operačního programu potravinové a materiální pomoci Obědy do škol 
Středočeského kraje III pro Mateřskou školu Beroun, Tovární 44, Beroun, IČ: 70974951.

IV. Rada města souhlasí
s podepsáním Souhlasu zřizovatele se zapojením základní/mateřské školy do projektu kraje 
financovaného z Operačního programu potravinové a materiální pomoci Obědy do škol 
Středočeského kraje III pro Mateřskou školu Sluníčko, Vladislava Vančury 1154, Beroun, IČ: 
70974993.

V. Rada města ukládá

1. Ing. Simoně Boldi, vedoucí odboru školství a volnočasových aktivit

1.1.
• informovat ředitelku Mareřské školy Sluníčko Beroun, Vladislava Vančury  

11547, Beroun IČ: 70974993 a Mateřské školy Beroun, Tovární 44, Beroun, IČ: 
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70974951 o vydání souhlasu se zapojením do projektu Obědy do škol 
Středočeského kraje III;

• zajistit zaslání finančních prostředků z kraje na účet školy neprodleně po jejich 
obdržení na účet města Beroun.

Termín: 13.5.2020

Ing. Boldi předložila radě města žádost o souhlas zřizovatele se zapojením do projektu Obědy do 
školy Středočeského kraje. O souhlas požádala Mateřská škola Sluníčko a Mateřská škola Beroun, 
Tovární, pro školní rok 2020/2021. Cílem projektu je zabezpečit bezplatné školní stravování dětem 
ve věku 3 - 15 let, jejichž rodiny se ocitly v hmotné nouzi.

Předkladatel: Ing. Simona Boldi
Zpracovatel: Mgr. Květuše Slavíková
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování 
Pro: 7 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení: Přijato

7. 154/42/RM/2020 Žádost o souhlas zřizovatele z počtu žáků ve třídě - ZŠ Závodí školní rok 
2020/2021

I. Rada města povoluje výjimku
z počtu žáků na školní rok 2020/2021 pro Základní školu, Beroun - Závodí, Komenského 249, 
266 01 Beroun, IČ: 47515767 dle předloženého návrhu.

II. Rada města ukládá

1. Ing. Simoně Boldi, vedoucí odboru školství a volnočasových aktivit

1.1. informovat ředitelku základní školy o povolených výjimkách z počtu žáků na školní rok 
2020/2021.

Termín: 13.5.2020

Základní škola Beroun-Závodí požádala o povolení výjimky z počtu žáků ve třídách pro školní rok 
2020/2021. Jedná se o dvě třídy šestého ročníku a jednu třídu devátého ročníku. Vzhledem k 
tomu, že ve třídách vyučují kvalitní a zkušení pedagogové nebude zvýšení počtu žáků na újmu 
kvality vzdělávací činnosti a budou splněny podmínky bezpečnosti a ochrany zdraví.

Předkladatel: Ing. Simona Boldi
Zpracovatel: Mgr. Květuše Slavíková
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování 
Pro: 7 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení: Přijato

8. 155/42/RM/2020 Informace o předložení projektu do výzvy šablony III OP VVV - 
Jungmannova ZŠ

I. Rada města souhlasí
s předložením žádosti o dotaci Jungmannovy základní školy Beroun, Plzeňská 30, Beroun, IČ: 
70975019 do výzvy Operačního programu Výzkum, vývoj a vzdělávání ŠABLONY III ve výši 1 
313 786,00 Kč a následnou realizací projektu.

II. Rada města ukládá
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1. Ing. Simoně Boldi, vedoucí odboru školství a volnočasových aktivit

1.1. informovat ředitele Mgr. Ivana Součka o udělení souhlasu s předložením žádosti o 
dotaci Jungmannovy základní školy Beroun, Plzeňská 30, Beroun, IČ: 70975019  
do výzvy č. 02_20_080 pro ŠABLONY III.

Termín: 13.5.2020

Jungmannova základní škola požádala o souhlas s předložením žádosti o dotaci do výzvy 
Operačního programu Výzkum, vývoj a vzdělávání Ministerstva školství, mládeže a tělovýchovy pro 
Šablony III. Aktivity projektu jsou zaměřeny na personální podporu školního speciálního pedagoga 
a školního psychologa. Cílem výzvy je podpořit aktivity zaměřené na profesní rozvoj pedagogů a 
zvyšování kvality vzdělávání.
Ing. Boldi doplnila, že všechny berounské školy mají možnost se zapojit do tohoto projektu.
Mgr. Chlumská konstatovala, že zapojením do projektu se zvýší komfort žáků i pedagogů ve škole.

Předkladatel: Ing. Simona Boldi
Zpracovatel: Mgr. Květuše Slavíková
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování 
Pro: 7 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení: Přijato

9. 156/42/RM/2020 Zápis z komise pro prevenci kriminality

I. Rada města bere na vědomí
zápis z jednání komise pro prevenci kriminality č. 1/2020 ze dne 10. 2. 2020.

Do jednání rady města se dostavila Bc. Marková, vedoucí odboru sociálních věcí a zdravotnictví. 
Předložila zápis z jednání komise pro prevenci kriminality za dne 10. 2. 2020.
Mgr. Kůs se dotázal, zda se bude konat tradiční Den bezpečí, jehož průběh komise prodiskutovala.
Bc. Marková uvedla, že v současné době koronavirové krize se akce s největší pravděpodobností 
nebude konat.
Komise pro prevenci kriminality dále projednala rozšíření projektu přidělení stipendií na zájmové 
volnočasové aktivity pro děti z nízkopříjmových rodin ve městě Beroun. Nově by se stipendia 
přidělovala pro děti již od 1. ročníku základních škol. V současné době se přidělují dětem od 3. 
ročníků.
Mgr. Kůs se dotazoval důvody změny zásad pro poskytování stipendií.
Mgr. Chocová, členka komise, uvedla, že děti navštěvují zájmové kroužky již od 1. třídy, proto není 
důvod je nepodpořit.
Na dotaz Mgr. Kůse Bc. Marková informovala, že město Beroun nezískalo tento rok dotaci na 
pořádání letního tábora pro děti z nízkopříjmových rodin.
Starostka RNDr. Chalupová vyjádřila stanovisko vedení města Beroun, aby se tábor uskutečnil, 
pokud to dovolí situace vzhledem k opatřením zabránění šíření koronaviru.
Tajemník úřadu Ing. Chalupecký na dotaz k financování projektu uvedl, že v rámci rozpočtu se 
jedná o marginální částku.

Předkladatel: Bc. Marie Marková
Zpracovatel: Jana Plavcová
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování 
Pro: 7 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení: Přijato

10. 157/42/RM/2020 Dodatek č. 1 Obecně závazných zásad pro poskytování stipendií na 
zájmové volnočasové aktivity pro děti z nízkopříjmových rodin ve městě Beroun
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K tomuto bodu jednání byli přizváni: 
Bc. Marie Marková

I. Rada města schvaluje
Dodatek č. 1  Obecně závazných zásad pro poskytování  stipendií na zájmové volnočasové 
aktivity pro děti z nízkopříjmových rodin ve městě Beroun, v předloženém znění.

II. Rada města ukládá

1. Bc. Marii Markové, vedoucí odboru sociálních věcí a zdravotnictví

1.1.zajistit realizaci tohoto usnesení.

Termín: 6.5.2020

Bc. Marková předložila radě města návrh dodatku č. 1 Obecně závazných zásad pro poskytování 
stipendií na zájmové volnočasové aktivity pro děti z nízkopříjmových rodin ve městě Beroun. 
Komise pro prevenci kriminality návrh projednala a doporučila radě města změnu odsouhlasit. 
Změna se týká rozšíření možnosti poskytnutí stipendií pro žáky již od 1. třídy oproti dřívější 3. třídě 
základní školy. Projekt by byl nově poskytován dětem od 1. do 9. tříd základních škol nebo 
odpovídajících ročníků gymnázií žijících v nízkopříjmových rodinách.

Předkladatel: Bc. Marie Marková
Zpracovatel: Jana Plavcová
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování 
Pro: 7 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení: Přijato

11. 158/42/RM/2020 Informace k neuskutečněnému zájezdu pro seniory do partnerského 
města Goslar

I. Rada města bere na vědomí
informaci k neuskutečněnému zájezdu pro seniory do partnerského města Goslar.

II. Rada města ukládá

1. starostce města RNDr. Soně Chalupové

1.1.poděkovat jednateli cestovní kanceláře LINGUA TOUR s.r.o. Ing. Jiřímu Vavrečkovi za 
příkladnou spolupráci při organizování zájezdu berounských seniorů do Goslaru a 
sponzorství projektu.

Termín: 15.5.2020

2. starostce města RNDr. Soně Chalupové

2.1.poděkovat představitelům města Goslar za příkladnou spolupráci při organizování 
zájezdu berounských seniorů do Goslaru.

Termín: 15.5.2020

RNDr. Chalupová podala informace k neuskutečněnému zájezdu pro seniory do partnerského 
města Goslar z důvodu přijetí krizových opatření v souvislosti se zabráněním šíření nákazy 
koronavirem. Informovala o vyřešení finančních záležitostí, vrácení záloh za ubytování a za 
dopravu. Cestovní kancelář nepožaduje žádnou platbu za administrativní úkony spojené s vrácením 
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plateb účastníkům zájezdu. Provedla je formou sponzorství jako podporu projektu pro berounské 
seniory.

Předkladatel: RNDr. Soňa Chalupová
Zpracovatel: Hana Tučková
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování 
Pro: 7 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení: Přijato

12. 159/42/RM/2020 Zápis č. 2/2020 ze zasedání kontrolního výboru, konaného dne 6. 4. 
2020

I. Rada města bere na vědomí
Zápis č. 2/2020 ze zasedání kontrolního výboru, konaného dne 6. 4. 2020.

Tajemník úřadu Ing. Chalupecký předložil radě města zápis ze zasedání kontrolního výboru ze dne 
6. 4. 2020. Kontrolní výbor projednal koncepci dopravy a konstatoval, že je formálně v pořádku. 
Dále se zabýval kontrolou dotací GrandPrix a uzavřel ji bez připomínek. Kontrola dotace na 
BikeMaraton probíhá. Členové kontrolního výboru upozornili na špatný technický stav městského 
rozhlasu, který v některých částech města nefunguje.

Předkladatel: Ing. Jiří Chalupecký
Zpracovatel: Hana Tučková
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování 
Pro: 7 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení: Přijato

13. 160/42/RM/2020 Výpůjčka pozemků - Obnova rekreační zóny Talichovo údolí v Berouně - 
NA VYVĚŠENÍ
K tomuto bodu jednání byli přizváni: 
Ing. Michal Mišina

I. Rada města souhlasí
se zveřejněním záměru vypůjčit pozemky p.č. 2285/28, p.č. 1750/5, p.č. 1750/8, p.č. 1750/1, 
p.č. 2285/29, p.č. 1750/4 vše v k.ú. Beroun spolku Berounská zeleň, z.s., IČ: 08172480, se 
sídlem  Smetanova 242/16, Beroun-Závodí, 266 01 Beroun, za účelem provedení stavby 
projektu  Obnova  rekreační zóny Talichovo údolí v Berouně.

II. Rada města ukládá

1. Ing. Miloslavu Urešovi, vedoucímu odboru majetku a investic

1.1.zajištění plnění tohoto usnesení.

Termín: 8.5.2020

Místostarosta Ing. Mišina uvedl, že Berounská zeleň, z.s., předložila záměr provést projekt "Obnova 
rekreační zóny Talichova údolí v Berouně". Realizace projektu je rozdělena do čtyř etap. Spolek 
navrhl řešit pouze první etapu. Rada města již na svém minulém zasedání vyjádřila souhlas s 
provedením stavby dle projektu na pozemcích města. Aby spolek mohl čerpat prostředky na 
projekt z participativního rozpočtu Středočeského kraje, požádal město Beroun o poskytnutí 
dotčených pozemků na základě smlouvy o výpůjčce.
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Předkladatel: Ing. Michal Mišina
Zpracovatel: Marcela Kvapilová
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování 
Pro: 7 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení: Přijato

14. Různé - dotazy, připomínky, podněty, informace

V bodě Různé podala starostka RNDr. Chalupová informace o činnosti krizového štábu. Město 
Beroun obdrželo od Středočeského kraje 400 litrů dezinfekce. Ostatní potřeby jako roušky, 
rukavice, dezinfekce apod. město Beroun hradilo ze svého rozpočtu. Město zajistilo za pomoci 
Charity Beroun roznášku roušek seniorům, přednostně od nejstarších. Distribuce dezinfekce a 
roušek byla zajištěna i na Velkém Sídlišti a ve spolupráci s osadními výbory i v městských částech 
Jarov, Zavadilka, Zdejcina a Hostim.
RNDr. Chalupová informovala o doručení písemného poděkování skupiny seniorů z bytového domu 
Třída Míru 1280.

Mgr. Kůs upozornil na problémy s roznáškou Radničních listů. RNDr. Chalupová uvedla, že stížnosti 
na roznášku společností Česká pošta jsou z lokality Závodí a Hlinky. Problém byl i s roznáškou 
obálek obsahující roušky pro berounské seniory.

Mgr. Kůs se dotázal na organizaci oslavy 75. výročí konce války. RNDr. Chalupová informovala, že 
dne 8. května položí starostka a oba místostarostové za přítomnosti několika pozvaných věnce u 
pomníku obětem 2. světové války. Dále se přesunou k pomníku na berounském hřbitově.

Ing. Mišina konstatoval, že Středočeský kraj uznal námitku města Beroun a projekt parku u Střední 
zdravotnické školy se může ucházet o podporu z participativního rozpočtu kraje.

Ing. Mastná vyjádřila myšlenku vzhledem k začátku vegetačního období zveřejnit v Radničních 
listech názor nezávislého odborníka na sečení trávy. Mgr. Tomčo uvedl, že by mohly být zveřejněny 
i informace arboristy.

Mgr. Kůs se dotázal na studny na pozemcích města Beroun. RNDr. Chalupová konstatovala, že jsou 
evidovány a pravidelně kontrolovány. Voda v nich však není pitná.

Mgr. Kůs se dotázal na stav přípravy zkušebního vrtu na zjištění zdroje pitné vody v Hostimi. Ing. 
Mišina informoval o výsledcích pracovního jednání se starostou Sv. Jana pod Skalou o možnosti 
využití zdroje pitné vody v Sedlci. Z jednání vyplynulo, že zdroj není možné využít z důvodu 
vydatnosti zdroje vody. Město Beroun jedná s realizační firmou o termínu provedení vrtu.

Na dotaz Mgr. Chocové podal Ing. Mišina informace o prostoru kavárny v Parkovacím domě U 
Koně. Prostor byl nájemcem vyklizen, po dalších přípravách bude prostor nabídnut k pronájmu 
formou veřejné soutěže.

Mgr. Tomčo informoval o montáži stojanů na sdílená elektrokola. Stanice budou umístěny v 
různých částech města, dále pak v Králově Dvoře, Hýskově a na Tetíně. Provoz by měl být zahájen, 
pokud všechno půjde dle očekávání, v průběhu června.

Předkladatel: RNDr. Soňa Chalupová, starostka

15. Závěr
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Po projednání všech bodů programu ukončila starostka RNDr. Chalupová jednání rady města v 
15.35 hodin.

Předkladatel: RNDr. Soňa Chalupová, starostka

16. 161/42/RM/2020 Schválení řádné účetní závěrky společnosti PLZEŇKA, spol. s r.o.

I. Rada města v působnosti valné hromady
společnosti PLZEŇKA, spol. s r.o., IČ: 25062310, se sídlem Plzeňská 83/48, Beroun-Město, 
266 01 Beroun, schvaluje řádnou účetní závěrku společnosti za rok 2019.

V 15,35 hodin byla zahájena Valná hromada společnosti PLZEŇKA, spol. s r.o.

Mgr.Tomčo předložil řádnou účetní závěrku společnosti za rok 2019. Informoval o změně účetní 
firmy. Podal také informaci o pronájmu prostoru bývalé kavárny v přízemí budovy kulturního 
domu. O tento prostor mají zájem dvě společnosti, oborem jejich činnosti je zdravotnictví.

Předkladatel: Mgr. Dušan Tomčo
Zpracovatel: Ing. Pavla Zítová
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování 
Pro: 7 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení: Přijato

17. 162/42/RM/2020 Schválení řádné účetní závěrky společnosti Berounská provozní s.r.o.

I. Rada města v působnosti valné hromady
společnosti Berounská provozní s.r.o., IČ: 05030650, se sídlem Politických vězňů 1940, 
Beroun-Město,  266 01 Beroun, schvaluje řádnou účetní závěrku společnosti za rok 2019.

V 15,40 hodin byla zahájena Valná hromada společnosti Berounská provozní s.r.o.

Ing. Mišina předložil řádnou účetní závěrku společnosti za rok 2019. Uvedl, že účetnictví 
společnosti nyní spravuje nová účetní firma. Doplnil, že v současné době již bylo obnoveno placení 
parkovného. Od 25. dubna byly obnoveny trhy na berounském náměstí, ovšem s omezeným 
sortimentem a za dodržování hygienických předpisů.
Ing. Mišina zdůraznil, že společnost řádně splácí úvěr, který byl čerpán na realizaci parkovacího 
domu.
Ing. Chalupecký kvitoval položku Provozní výsledek hospodaření, kdy ztráta je oproti předchozímu 
roku menší.

-----------------------------------------------------
Jednání bylo ukončeno v 15,50 hodin.

Předkladatel: Ing. Michal Mišina
Zpracovatel: Ing. Pavla Zítová
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování 
Pro: 7 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení: Přijato
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RNDr. Soňa Chalupová
starostka

Ing. Michal Mišina
místostarosta

Zapisovatelé: 

Leona Pinkasová
zapisovatelka

Ověřovatelé: 

Mgr. Eva Chlumská
radní
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